
 

Nermin Purić 

Pitanje postavljeno Ministarstvu sigurnosti BiH i Federalnom ministarstvu unutarnjih 

poslova : „Jesu li su ova ministarstva upoznata sa spornim izvješćem Ministarstva unutarnjih 

poslova RS-a u vezi s navodnim djelovanjem vehabija u 14 općina RS-a koji je javnosti 

predstavljen 4. prosinca ove godine? U izvješću se navodi da se te aktivnosti provode na 

granici nadležnosti entitetskih MUP-ova, pa me zanima kakav je stav Federalnog ministarstva 

unutarnjih poslova o navodima iz ovog izvješća i ima li Federalni MUP sličnih saznanja?” 
 


